
Poznań, dnia 13 listopada 2018 r. 

Jan Sulanowski 

radny miasta Poznania 

klub radnych Prawo i Sprawiedliwość 

 

 

Interpelacja 

w sprawie długości kadencji rad osiedli w Poznaniu. 

 

 Kadencja władz samorządowych została wydłużona do 5 lat. Czy w związku z tym 

planowane jest zmiana długości kadencji nowych rad osiedli? Podjęcie decyzji powinno być 

poprzedzone debatą na forum Rady Miasta Poznania oraz przeprowadzeniem konsultacji 

społecznych. Wybory do rad osiedli powinny odbyć się wiosną roku 2019, jest zatem jeszcze 

trochę czasu na przemyślenie tej kwestii. 

 

Z wyrazami szacunku 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
W związku z tym, że mój mandat radnego niebawem wygasa, uprzejmie proszę przesłać odpowiedź w formie 

elektronicznej na adres jan.sulanowski@gmail.com. 


